附件一：
七年级英语口试样题（共10分）学生卷
一、朗读短文（3分）

你将有1分钟的时间熟悉短文。在听到教师的“开始朗读”指令后，请将短文朗读一遍，时间为1分半钟。 

If there is a fire in our building, what should we do with it? Pour some water over your clothes. Put a wet towel over your mouth and your nose to keep the smoke out. You’d better run away from the fire as soon as you can. But you mustn’t rush! Or you may fall over and hurt yourself. Of course you should also call 119. Do not jump out of the window. Jumping may be more dangerous than the fire. 

Keep ourselves away from fire and safety is above all!   

生词：towel / ˈtauəl/  n. 毛巾

二、情景问答（2分）

    你将有10秒钟的时间阅读情景提示。之后你将听到两个问题，请根据情景提示的内容用英语进行回答。注意，每个问题问两遍，每题的答题时间为15秒钟。

请看下面的情景提示：

你喜欢慢跑。因为它能让你健康。

三、话题简述（5分）

你有2分钟的时间阅读要点提示，并作答题准备。在听到教师的“开始简述”指令后，请用英语进行话题表述，你的表述应不少于5句话，时间为1分半钟。

要点：

1. 我推荐海伦成为排球俱乐部的主席。

2. 她去年加入俱乐部；刻苦训练并经常在学校排球比赛中获得好成绩；乐于帮助新队员。

3.俱乐部里的人都很喜欢她；我认为她是俱乐部主席的合适人选。

七年级英语口试样题（共10分）教师卷
一、朗读短文（3分）

你将有1分钟的时间熟悉短文。在听到教师的“开始朗读”指令后，请将短文朗读一遍，时间为1分半钟。 

If there is a fire in our building, what should we do with it? Pour some water over your clothes. Put a wet towel over your mouth and your nose to keep the smoke out. You’d better run away from the fire as soon as you can. But you mustn’t rush! Or you may fall over and hurt yourself. Of course you should also call 119. Do not jump out of the window. Jumping may be more dangerous than the fire. 

Keep ourselves away from fire and safety is above all!   

生词：towel / ˈtauəl/  n. 毛巾

二、情景问答（2分）

    你将有10秒钟的时间阅读情景提示。之后你将听到两个问题，请根据情景提示的内容用英语进行回答。注意，每个问题问两遍，每题的答题时间为15秒钟。

   问题：
1. What do you like?

2. Why do you like it?

参考答案：
1. I like jogging.

2. It helps me keep fit.

三、话题简述（5分）

你有2分钟的时间阅读要点提示，并作答题准备。在听到教师的“开始简述”指令后，请用英语进行话题表述，你的表述应不少于5句话，时间为1分半钟。

要点：

1. 我推荐海伦成为排球俱乐部的主席。

2. 她去年加入俱乐部；刻苦训练并经常在学校排球比赛中获得好成绩；乐于帮助新队员。

3. 俱乐部里的人都很喜欢她；我认为她是俱乐部主席的合适人选。

    I’d like to recommend Helen as the Chairman of the Volleyball Club.

She joined the club last year. She practises hard and often gets good results in school volleyball matches. She is ready to help new members.

The members of the club like her very much. I think she is a suitable person to be the Chairman of the Volleyball Club

附件二：
八年级英语口试样题（10分）（学生卷）
一、朗读课文（3分） 

 你将有1分钟的时间熟悉短文。在听到教师的“开始朗读”指令后，请将短文朗读一遍，时间为1分半钟。 

Nature is our greatest treasure. It is important for human beings to protect it wisely. Maybe we can learn much from Switzerland. The government in Switzerland has many laws to protect the environment. People are not allowed to cut down trees or drop litter in a public place. Otherwise, they will be punished or fined by the police. There are also laws to limit air and water pollution. Meanwhile, they are trying to use new types of energy from the sun, wind and water. Because they cost very little and will never run out. Moreover, they produce little pollution. People there also like separating things like glass, plastic and paper. What have you done for the environment around you?

二、情景问答（2分）

    你将有10秒钟的时间阅读情景提示。之后你将听到两个问题，请根据情景提示的内容用英语进行回答。注意，每个问题问两遍，每题的答题时间为15秒钟。

请看下面的情景提示：

    奥林匹克运动会每四年举办一次。中国是在2008年承办奥运会的。

三、话题简述（5分）
你有2分钟的时间阅读要点提示，并作答题准备。在听到教师的“开始简述”指令后，请用英语进行话题表述，你的表述应不少于6句话，时间为1分半钟。

要点：
1. Oxfam是1942年在英国成立的。第一个Oxfam商店是1948年开的，现在世界各地已有15,000个商店，Oxfam商店出售许多东西，包括书籍，钱用来帮助穷人；

2. 中国也有许多慈善项目，其中之一是希望工程，它是1980年开始的。在它的帮助下，全国好几百万的穷孩子都能接受基础教育。这个项目每年在穷困地区建许多学校。

八年级英语口试样题（10分）（教师卷）
一、朗读课文（3分） 

 你将有1分钟的时间熟悉短文。在听到教师的“开始朗读”指令后，请将短文朗读一遍，时间为1分半钟。 

Nature is our greatest treasure. It is important for human beings to protect it wisely. Maybe we can learn much from Switzerland. The government in Switzerland has many laws to protect the environment. People are not allowed to cut down trees or drop litter in a public place. Otherwise, they will be punished or fined by the police. There are also laws to limit air and water pollution. Meanwhile, they are trying to use new types of energy from the sun, wind and water. Because they cost very little and will never run out. Moreover, they produce little pollution. People there also like separating things like glass, plastic and paper. What have you done for the environment around you?

二、情景问答（2分）

    你将有10秒钟的时间阅读情景提示。之后你将听到两个问题，请根据情景提示的内容用英语进行回答。注意，每个问题问两遍，每题的答题时间为15秒钟。

   问题：
1. How often are the Olympic Games held?

2. When did China host the Olympic Games?

参考答案：
1. Every four years.

2. In 2008.

三、话题简述（5分） 

你有2分钟的时间阅读要点提示，并作答题准备。在听到教师的“开始简述”指令后，请用英语进行话题表述，你的表述应不少于6句话，时间为1分半钟。

要点：

1. Oxfam是1942年在英国成立的。第一个Oxfam商店是1948年开的，现在世界各地已有15,000个商店，Oxfam商店出售许多东西，包括书籍，钱用来帮助穷人；

2. 中国也有许多慈善项目，其中之一是希望工程，它是1980年开始的。在它的帮助下，全国好几百万的穷孩子都能接受基础教育。这个项目每年在穷困地区建许多学校。

   Oxfam was set up in the UK in 1942, and the first Oxfam shop was open in 1948. Now it has 15,000 shops all over the world. A lot of things are sold in Oxfam shops, including books. The money is used by Oxfam to help poor people.

There are also some charity projects in China. One of them is called Project Hope. It was started in 1980. With its help, millions of poor children all over the country is given basic education. Many schools are built in poor areas each year.
